

Making the Links / Insister sur les liens:

ANTI-RACISM & FEMINISM CONFERENCE ANTI-RACISME ET FÉMINISME

16th Annual CRIAW Conference / 16e Colloque annuel de l'ICREF

November 13-15 novembre, 1992 Holiday Inn Downtown/centre-ville, Toronto

Registration

DETACH ALONG DOTTED LINE
& MAIL BY **AUGUST 14, 1992**
For registration/information
package please fill out & mail
A.S.A.P. to:

DÉTACHER LE LONG DE LA
LIGNE POINTILLÉE ET POSTER AU
PLUS TARD LE **14 AOÛT 1992**
Pour s'inscrire et recevoir la
documentation, remplir et
poster dès que possible à:

Rita Kohli,
512 Bathurst St. #3,
Toronto, Ont, M5S-2P9
tel: (416) 962-6469
fax/télécopieur 924-0178

NAME/NOM

AGENCY/ORGANISME

ADDRESS/ADRESSE

PROVINCE CODE POSTAL CODE

TELEPHONE (H/D)

(W/T)

Powerful women from different backgrounds come together to **speak out, demand changes** and **celebrate our unity**. To make visible the links between racism and sexism. To talk about ageism, heterosexism, sexism, intellectualism, classism, disability and other oppressions within the context of race. To change the historical lack of presence and works by and for Aboriginal women, Women of Colour, Immigrant women, Refugee women, Disabled women, Jewish women, Arab women, Asian women, Francophone women and all other women at local and national women's conferences. **To work towards shifts in power and privilege** based in race and class.

PARTICIPATE...PARTICIPATE...PARTICIPATE

Experience • Creative • Passionate • Healing • Empowering
Workshops / Panels / Plenaries / Round Table Discussions / Popular Theatre...

HIGHLIGHTS CONFIRMED AT TIME OF PRINTING...

KEYNOTE SPEAKERS: Dionne Brand, Ellen Gabriel
PLENARIES: Mary Pitawanakwat, Joanne Lee, Winnie Ng, Punam Khosla, Himani Bannerji, Akua Benjamin ...and more!!!
INTERNATIONAL SPEAKERS: International speakers being confirmed from Tanzania, Kenya, the West Bank, Algeria...
WORKSHOPS: Refugee women and Human Rights: Racial & Gender Oppressions & Policy Implications: A Legal Perspective • Human Rights: Racial & Sexual Harrassment in the Workplace • Racism & Racialism in the Shelter Movement: Implications for Empowerment • Wife Assault & Policing Issues • Violence Against Women • New Reproductive Technologies • Other workshops on Settlement, Health Issues, etc. Faith Nolan • Six Nation Women Singers ...and many more!!!

Wheelchair Accessible • Attendant care and sign interpretation provided • Limited travel and conference subsidies available on a first-come, first-served basis • Free, but limited care for y(our) children provided on site.

Co-Sponsors: Ontario Coalition of Visible Minority Women and Company of Sirens
Funding Sponsors: Ontario Women's Directorate, Ministry Of Solicitor General, Ministry Of Health, Multiculturalism & Citizenship, Secretary of State
Conference hosted by CRIAW/ICREF in its attempt to becoming an anti-racist organization.

ARTWORK BY GRACE CHANNER

Des femmes responsables issues de milieux différents se réuniront pour **se faire entendre, exiger des changements** et **célébrer leur unité d'action**, pour signaler les liens manifestes entre le racisme et le sexisme. Pour parler de l'âgeisme, de l'hétérosexisme, du sexisme, de l'intellectualisme, du classicisme, du handicap et d'autres oppressions dans un contexte racial. Pour mettre fin à l'éloignement systématique des conférences locales et nationales de femmes, de femmes autochtones et de couleur, d'immigrantes et de femmes réfugiées, de femmes handicapées, juives, arabes, asiatiques, francophones et toutes les autres femmes, de même qu'à l'absence des oeuvres par et pour toutes ces femmes. **Pour tenter de déraciner les pouvoirs et les privilèges** ancrés dans les races et les classes.

PARTICIPER...PARTICIPER...PARTICIPER

Venez assister à des ateliers/des panels/des séances plénières/des tables rondes/du théâtre populaire innovateurs, passionnés, apaisants et habilitants

ACTIVITÉS MARQUANTES CONFIRMÉES AU MOMENT DE METTRE SOUS PRESSE...

CONFÉRENCIÈRES

D'HONNEUR: Dionne Brand, Ellen Gabriel

SÉANCES PLÉNIÈRES: Mary Pitawanakwat, Joanne Lee, Winnie Ng, Punam Khosla, Himani Bannerji, Akua Benjamin ... et bien d'autres!

CONFÉRENCIÈRES INTERNATIONALES: Nous confirmons l'arrivée de conférencières internationales de la Tanzanie, du Kenya, de la Cisjordanie, d'Algérie

ATELIERS: Les femmes réfugiées et les droits de la personne : oppressions fondées sur la race et conséquences pour les orientations : une perspective juridique. Droit humain : harcèlement racial et sexuel au travail. Racisme dans les refuges pour femmes : conséquences pour leur pouvoir. Agression conjugale et surveillance policière. Violence faite aux femmes. Nouvelle technologie de procréation. Autres ateliers sur les questions de règlements, de santé, etc.

ACTIVITÉS CULTURELLES: Faith Nolan • Six Nation Women Singers ... et bien d'autres!

Accessible aux fauteuils roulants • Services d'accompagnatrices et d'interprétation gestuelle • Subventions limitées pour le déplacement et les frais d'inscription au colloque versées dans l'ordre de réception des demandes • Garde d'enfants gratuite mais limitée offerte sur place.



Comarrainage : Coalition ontarienne des femmes membres de minorités visibles et Company of Sirens
Marrainage financier : Direction générale de la condition féminine, ministère du Solliciteur général, ministère de la Santé de l'Ontario, Multiculturalisme et Citoyenneté, Secrétaire d'État
L'ICREF/CRIAW est l'hôte de ce colloque qui s'inscrit dans ses démarches pour devenir une organisation anti-raciste.